
 
 
 
 
Protokoll mailmöte dec-10 Västerbottensavdelningen  
 

§  1 Mötets öppnande  
 

§  2 Dagordning fastställd. 
 
§  3 Protokolljusterare: Kristina V jämte ordf. 
 
§  4 Föregående protokoll finns på VB-sidan 
 
§  5 Inkomna skrivelser: utskick från HS har mailats ut till samtliga i styrelsen. Remiss 
rörande org.förändringen har skickats ut separat. Sektionerna har inget att erinra ang 
remissen.  
 
§  6 Kassarapport: ”2010-12-14 fanns 13 142 kr på kontot och då saknas betalning för 
en  del stambokföringsavgifter från båda sektionerna. I slutet på januari brukar vi få 
resterande del av medlemsavgifterna men har inte fått besked om storleken ännu ( tror 9 
000-10 000). Så resultatet är väl som väntat.” (Ulrika) 
 
§  7 Rapportering från alla verksamhetssekreterare (retrieverjakt, spanieljakt, 
utbildning, utställning, viltspår) görs i form av  kortfattad berättelse som skickas till 
Susanna senast den 15/2 för sammanställning innan årsmötet. 
 
§ 8 Apportören: Uppgifter som rör avdelningen inskickade. Skellefteåsektionens 
uppgifter inskickade. Inga upplysningar angående Umeåsektionen  har inkommit till 
avdelningen. 
 
§ 9 Övriga frågor 

 Årsmöte. Datum: 20 mars 2011 i Umeå. Umeåsektionen ordnar lokal och ev. 
fika.  
Kom ihåg: båda sektioner utgör gemensamt valberedning så det är hög tid 
att fundera över lämpliga kandidater till styrelsen. 

 
Ledamöter med 1 år kvar: Gunhild B, Brit-Marie N 
Ledamot som avgått med 1 år kvar: Ingrid W   
Ledamöter vars 2-årsmandat är slut: Susanna J, Ulrika L, Lena R(Mats B) 
Suppleanter på 1 år har under 2010 varit Kristina V & Gudrun K-L 
Revisorer under 2010 har varit Lena P & Erik B  
Det behövs således förslag på 3 ordinarie ledamöter på 2 år, 
1 fyllnadsval på 1 år, 2 suppleanter samt ordförande 1 år. 

 

 Skellefteåsektionen har sitt årsmöte den 2 februari 2011. Umeå? 
 
§ 14 Nästa möte 
20 mars 2010 
 
 
Justeras 
 
 
Ingrid Björne      Kristina Viklund 
 

 
 


